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- op 3 december is er een motie in de 
Tweede Kamer aangenomen tegen de 
bomenkap ten behoeve van een 
benzinestation/ verzorgingsplaats bij de 
A9.
Op 12 december moesten wij als raad 
besluiten over bestemmingsplan A9 
verbreding Ronde Hoep. In dit 
raadsvoorstel zat ook de 
verzorgingsplaats en die kon er niet uit 
gelaten worden.
De portefeuillehouder was er van 
overtuigd dat de minister de motie ging 
uitvoeren en wij binnen afzienbare tijd 
de brief met handtekeningen zouden 
ontvangen ter bevestiging van 
uitvoering. Nu ruim 8 weken later 
hebben wij nog niets gehoord over 
deze brief.
Hoe staat de zaak ervoor en welke 
actie heeft de portefeuillehouder 
inmiddels genomen ?

- in veel gemeenten wordt er frituurvet 
door sportverenigingen ingezameld. 
Wat zij weer bij de juiste plek inleveren 
Zij krijgen daar een geringe vergoeding 
voor maar leveren een grote bijdrage 
aan het milieu omdat er weer bio 
brandstof van kan worden gemaakt. Is 
dit misschien ook bespreekbaar te 
maken in onze gemeente?
Ook supermarkten hebben inzamelpunt 
in sommige plaatsen , Jumbo 
Ouderkerk bijvoorbeeld. Is het mogelijk 
dat de gemeente hier vaker over 
publiceert?

- wij ontvangen steeds vaker mails 
over vol zittende papiercontainers of 
containers die niet werken. Er worden 
hierdoor de laatste tijd ook steeds 
meer inwoners beboet omdat hun 
papier/ karton naast de container lag. 
Hoe gaan we dit probleem oplossen ?
( het schrijnende is dat deze twee 
inwoners meedoen met zwerfafval 



ophalen dus zeker geen karton naast 
container zullen plaatsen)

Klopt het dat de gemeente in hoger 
beroep is gegaan wat betreft de 
uitspraak rechtbank APV woonboten?
Zo ja op welke gronden ? En waarom is 
de raad daar niet over geïnformeerd 
aangezien we ook geïnformeerd zijn 
omtrent de eerdere uitspraak.

VVD
1) Deurbelcamera's om veiligheid 
in wijken te verbeteren

In diverse gemeenten zijn pilots 
opgestart met digitale 
deurbelcamera´s, onder de 
pragmatische naam ´Digitale 
Deurbel´. De pilots zijn opgezet door 
het ministerie van Justitie en Veiligheid, 
de politie, de betreffende gemeente en 
het Centrum voor 
Criminaliteitspreventie en Veiligheid. 
Het project heeft als doel om de 
veiligheid in de wijk te verbeteren door 
de inzet van cameratoezicht. Uit 
diverse bronnen hebben wij al 
vernomen dat beelden van 
deurbelcamera's zijn gebruikt om 
misdaden op te lossen 
Veiligheid is voor de VVD altijd een 
belangrijk item, deze 
deurcamera´s kunnen daaraan 
bijdragen. De VVD heeft daarom de 
volgende vragen:

1 a) Is het college bekend met deze 
pilots?
1 b) deelt het college de mening van de 
VVD fractie dat het de moeite waard is 
om te onderzoeken of dit in onze 
gemeente bij kan dragen aan het 
verbeteren van de veiligheid? 
1 c) Welke mogelijkheden zit het 
college voor onze gemeente voor een 
dergelijke pilot of om dergelijke 
camera's in te zetten?

https://hetccv.nl/over-het-ccv/
https://hetccv.nl/over-het-ccv/


2) DUO+
Medio 2019 is directeur Duo-plus 
Quinten Foppe met onmiddellijke 
ingang opgestapt, wegens een verschil 
van inzicht over de te volgen koers. Op 
dat moment werd geen opvolger 
gezocht maar gingen de 3 gemeenten 
zich beraden over de vraag hoe de 
Duo-plus organisatie het beste 
versterkt kon gaan worden en welk 
profiel directeur/manager daarvoor 
nodig is. Het is nu bijna februari 2020 
en de VVD heeft hierover de volgende 
vragen:
2 a) Hoe gaat koers van de Duo-plus 
organisatie er uit zien?
2 b) Is het (concept) profiel voor de 
opvolger van de heer Foppe al gereed?
2 c) Wat zijn nu in concreto de 
vervolgstappen?

3) Amstelbrug:
Eerder zijn wij geïnformeerd dat het 
project de Amstelbrug door fouten van 
het projectteam van de provincie 
vertraging opgelopen heeft, omdat niet 
alle grond in eigendom was. Het 
fietspad dat al was verwijderd en 
afgesloten wordt nu tijdelijk opnieuw 
aangelegd. Ondertussen heeft de VVD 
fractie het signaal bereikt dat er een 
nieuwe tegenvaller is doordat nog meer 
grond niet in eigendom was . De 
zoveelste fout in dit project van de 
provincie. De VVD heeft hierover de 
volgende vragen:
3 a) is het college bekend met deze 
nieuwe vertraging?
3 b) wanneer is het project naar 
verwachting gereed?
3 c) wie betaalt de kosten voor het 
tijdelijke fietspad?
3 d) maakt de gemeente extra kosten 
door de fouten in het project en de 
vertraging?

Natuurlijk belang 
Met de komst van deurbel camera’s 
kan de privacy geschonden worden.   
Mede als deze op de openbare weg 
worden gericht. 



Is het college zich hiervan bewust?  
Gaat het college op de website van de 
gemeente hier aandacht aangeven?  
Dat deze camera’s niet op de openbare 
weg gericht mogen worden ?  En zo 
ook niet meer dan 30 seconden mag 
worden opgenomen. 


